
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 6. april 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 611
Ministeren oplyste under besvarelsen af MOF alm. del - samrådsspørgsmål
AL og AM, at Miljøstyrelsen i 2014 nedsatte doseringen af flere azolsvampe-
midler og lagde loft over den samlede dosering af aktivstofferne for at beskyt-
te grundvandet mod udvaskning af et nedbrydningsprodukt fra disse midler.
Findes der dokumentation for, at dette initiativ har haft en gavnlig effekt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Mad-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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